
UCHWAŁA NR XXX/429/20
RADY MIASTA KOŁOBRZEG

z dnia 2 grudnia 2020 r.

w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki

Na podstawie art. 242 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 
administracyjnego (Dz. U. z 2020 r. poz. 256 z późn. zm.) oraz art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.) Rada Miasta 
Kołobrzeg uchwala, co następuje:

§ 1. Nie uwzględnia się wniosków mieszkanki Kołobrzegu ............................................ 
z dnia 5 listopada 2020 r.

§ 2. Uzasadnienie rozpatrzenia wniosku oraz pouczenie wynikające z treści 
art. 246 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego zawiera załącznik do uchwały.

§ 3. Upoważnia się Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg do zawiadomienia  
wnioskodawcy o sposobie załatwienia wniosku.

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.    

 

Przewodniczący Rady

Piotr Lewandowski
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Załącznik do uchwały Nr XXX/429/20
Rady Miasta Kołobrzeg
z dnia 2 grudnia 2020 r.

Uzasadnienie rozpatrzenia wniosków

Stosownie do brzmienia art. 18b ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym rada gminy 
rozpatruje wnioski oraz petycje składane przez obywateli. W tym celu powołuje komisję 
skarg, wniosków i petycji.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg zajmowała się 
rozpatrzeniem wniosków na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2020 r. Po dokonaniu 
analizy wniosku, komisja ustaliła, co następuje:

W dniu 9 listopada 2020 r. wpłynęło do Biura Rady Miasta Kołobrzeg pismo 
...................................... w sprawie 9 wniosków z prośbą o ich zrealizowanie. Komisja 
zapoznała się z pismem Prezydent Miasta z dnia 18 listopada 2020 r., zawierających 
ustosunkowanie do poszczególnych wniosków.

Komisja rozpatrzyła wnioski .............................................. kolejno, przyjmując 
następujące rozstrzygnięcia:

1) wniosek dot. usunięcia suchych drzew i konarów przy Kościele Miłosierdzia 
Bożego i okolicy, a także w całym mieście:

Prezydent miasta przekazała informację, że dnia 13 września 2020 r. złożyła wniosek 
o wydanie zezwolenia na usunięcie 15 egzemplarzy obumarłych drzew znajdujących się 
w Parku 3 Dywizji Piechoty. Dnia 9 października ze Starostwa Powiatowego wpłynęło 
zawiadomienie, że ze względu na skomplikowany charakter sprawy oraz prowadzone 
kolejne czynności administracyjne, wniosek nie może być rozpatrzony w ustawowym 
terminie. W związku z powyższym wyznaczono nowy termin załatwienia sprawy. 
Aktualnie czeka na decyzję Starosty Kołobrzeskiego zezwalającą na usunięcie ww. 
drzew.

Jednocześnie informowała, że Gmina Miasto Kołobrzeg dokłada wszelkich starań, 
aby zapewnić mieszkańcom bezpieczeństwo poprzez bieżące wycinki obumarłych lub 
zagrażających drzew. Należy również podkreślić, że prace pielęgnacyjne wykonywane 
w koronach drzew, polegające na usunięciu suszu zlecane są na bieżąco, jednakże 
z uwagi na dużą ilość drzew oraz ograniczenia finansowe nie jest w stanie usunąć 
wszystkich suchych gałęzi, ze wszystkich drzew w mieście.

Komisja uznała wniosek za bezprzedmiotowy.
2) wniosek dot. ratowania wysepki na stawie w Parku im. J. H. Dąbrowskiego, 

umocnienia brzegów wyspy:
Prezydent Miasta wyjaśniła, że wysepka na stawie w Parku Dąbrowskiego 

nie wymaga „ratowania.” Mieszkanka wielokrotnie była informowana, że nie jest 
planowana jakakolwiek ingerencja w naturalny ekosystem wyspy, w tym umocnienie jej 
brzegów murem, wycinka drzew, nasadzenia krzewów, wykonanie oświetlenia. Nie są 
również planowane żadne prace polegające na wzmacnianiu obrzeży stawu.

Komisja nie uwzględniła wniosku.
3) wniosek dot. udrożnienia przepływu na rzece Parsęta:
Prezydent Miasta wyjaśniła, że problem tworzenia się wyspy na rzece Parsęcie 

nie jest lekceważony. Od kilku lat zwraca się do zarządcy cieku, tj. do Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie (PGWWP) o podjęcie pilnych prac związanych 
z likwidacją łachy przy moście w rejonie ul. Młyńskiej. Ponadto przekazała informację, że 
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otrzymała informację, że złożony został wniosek o sfinansowanie wykonania ekspertyzy, 
która ma określić potrzebę likwidacji łachy lub jej pozostawienia
z wykorzystaniem do ekologicznego zagospodarowania np. poprzez tworzenie siedlisk 
dla ptactwa wodnego.

Komisja ustaliła, że wniosek zostanie przekazany do Państwowego Gospodarstwa 
Wodnego Wody Polskie.

4) wniosek dot. zadbania o wysepkę wzdłuż Alei św. Jana Pawła II:
Prezydent Miasta wyjaśniła, że na terenie wzdłuż Alei św. Jana Pawła II zostały 

nasadzone rośliny, według projektu. Jest to roślinność wieloletnia składająca się 
z krzewów zimozielonych, krzewinek oraz bylin. Dobór roślin został odpowiednio 
dopasowany do warunków terenu, a nasadzenia są zgodne z naturalnymi cechami 
wzrostu. Teren jest systematycznie odchwaszczany i pielęgnowany. Oświetlenie zostało 
rozmieszczone i ustawione w taki sposób, aby spełniało wszystkie wymagane normy 
techniczne.

Komisja nie uwzględniła wniosku.
5) wniosek dot. zbudowania ścieżki rowerowej z miasta do Kądzielna:
Prezydent Miasta wyjaśniła, że w zakresie dotyczącym budowy ścieżki rowerowej 

z Kołobrzegu do Kądzielna, że jest to zadanie właściwego zarządcy drogi, w tym 
wypadku Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, która to zgodnie z udzieloną 
informacją dokona analizy ruchu na zarządzanym odcinku po zakończeniu inwestycji 
związanej z budową drogi S6/S11.

Komisja ustaliła, że wniosek zostanie przekazany do Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad.

6) wniosek dot. zorganizowania warsztatów zajęciowych dla dzieci i młodzieży:
Prezydent Miasta wyjaśniła, że jeżeli chodzi o kwestie zabezpieczenia w budżecie 

środków, w ramach których mogłyby być prowadzone warsztaty dla dzieci i młodzieży pn. 
„Warsztaty zajęciowych by mogli rozwijać swoje zainteresowania i talenty”, to taka 
możliwość istniała i istnieje cały czas i nie trzeba tworzyć  w tym zakresie  żadnych 
kolejnych propozycji. Odbywa się to poprzez liczne zajęcia pozalekcyjne (koła 
przedmiotowe i zainteresowań, zespoły taneczne, zajęcia sportowe itp.), które 
prowadzone są przez szkoły. Poza tym w/w grupa mieszkańców naszego miasta ma 
możliwość rozwijania swoich zainteresowań i talentów w ramach licznych organizacji 
pozarządowych działających w sferze kultury, sportu i spraw społecznych, które co roku 
z budżetu Gminy Miasta Kołobrzeg otrzymują znaczne wsparcie finansowe w postaci 
udzielanych dotacji. Natomiast dla najbardziej zdolnych, osiągających sukcesy na 
szczeblu krajowym i międzynarodowym co roku są fundowane stypendia i nagrody 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg. Według mojej oceny każdy młody człowiek w naszym 
mieście, jeżeli  chce rozwijać swoje zainteresowania ma taką możliwość. Do tego celu 
wykorzystywane są obiekty przedszkolne i szkolne, obiekty sportowe administrowane 
przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji, pomieszczenia Regionalnego Centrum Kultury 
i Miejskiej Biblioteki Publicznej.

Komisja nie uwzględniła wniosku.
7) wniosek dot. prac modernizacyjnych na placu zabaw przy ul. Bogusława X:
Prezydent Miasta wyjaśniła, że boisko przy ul. Bogusława X funkcjonuje 

nieprzerwanie w tej lokalizacji od wielu lat. Na ich przestrzeni gmina wykonała nową 
nawierzchnię z kostki w miejsce zdegradowanej asfaltowej. Siatka do siatkówki była 
montowana na istniejących słupkach, ale niestety została zdewastowana przez wandali. 
Na wiosnę 2021 r. nowa siatka zostanie zamontowana ponownie. Na boisku są 
zamontowane kosze do koszykówki.

Id: 5AD50131-6DFA-4483-AF7D-DAA3CA937D46. Uchwalony Strona 2



Komisja nie uwzględniła wniosku.
8) wniosek dot. objęcia ochroną historyczną jabłoni na skwerze przy 

ul. Jerzego:
Prezydent Miasta wyjaśniła, że odnośnie drzewa z rodzaju jabłoń znajdującego się 

przy ul. Jerzego, nie planuje się podjęcia działań zmierzających do objęcia tego 
egzemplarza szczególną formą ochrony ani prowadzenia specjalistycznych zabiegów. 
Drzewo to będzie podlegało dalszym obserwacjom i ewentualnym zabiegom w ramach 
bieżącego utrzymania.

Komisja nie uwzględniła wniosku.
9) wniosek dot. umieszczenia w herbie miasta Kołobrzeg papieskich symboli 

Jana Pawła II:
Prezydent Miasta wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, która 

w art. 18 ust. 2 pkt 13 stanowi, że do wyłącznej właściwości rady gminy należy: m.in. 
podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, nazw ulic i placów będących drogami 
publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. 
o drogach publicznych (Dz. U. z 2004 r. Nr 204, poz. 2086, z późn. zm.). 29 maja 2020 r. 
Rada Miasta Kołobrzeg podjęła uchwałę, która nie uwzględnia Pani wniosku dotyczącego 
uhonorowania Jana Pawła II w herbie naszego miasta. 

Komisja nie uwzględniła wniosku.
Zgodnie z art. 246 §1 Kodeksu postępowania administracyjnego Wnioskodawcy 

niezadowolonemu ze sposobu załatwienia wniosku służy prawo wniesienia skargi w trybie 
określonym w rozdziale 2 działu VIII Kodeksu postępowania administracyjnego.

 

Przewodniczący Rady

Piotr Lewandowski
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